
Zápisnica

z  jedenásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Uňatíne, ktoré sa konalo 

dňa 03.októbra  2024 na Obecnom úrade Uňatín

Prítomní 5. poslanci z 5.

Poslanci :  Miroslav Balko, Mgr. Lucia  Balková,   Ján Bartík, Katarína Sliacka, Ing. Lucia Turáková- 
Alakšová
Starostka obce : Anna Babiaková
Hlavný kontrolór obce:  Ing. Mária Behanovská  

Ospravedlnení :    

Občania obce: podľa prezenčnej listiny

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva
2. Kontrola uznesení
3. Rôzne 
4. Diskusia
5. Ukončenie

1.Otvorenie

Jedenáste  riadne  zasadnutie  Obecného  zastupiteľstva  v Uňatíne  otvorila  a  ďalej  viedla 
starostka  obce  Anna  Babiaková,  v zmysle   §12,  ods..1  zákona  SNR  číslo  369/90  Zb.  o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov.

Za overovateľa zápisnice navrhla :   Mgr. Lucia Balková   , Miroslav Balko,        

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:   Ing. Lucia  Turáková, Bc. Katarína Sliacka        

Zapisovateľka:  Martina Stanková   

Voľba overovateľov , členov návrhovej komisie a zapisovateľku  OZ  sa konala hlasovaním :

Počet prítomných :5  Za : 5 ,Proti :0,  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0  Návrh bol schválený

Schválenie programu zasadnutia .

Starostka obce prečítala program zasadnutia a dala hlasovať o programe zasadnutia OZ.

Návrhy na zmenu programu neboli.

Hlasovanie : Program rokovania 

Počet prítomných 5  Za : 5 Proti : Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0  Program OZ bol schválený

 2. Kontrola uznesení

Starostka predniesla kontrolu uznesení. K uvedenému bodu neboli žiadne pripomienky.



3.Rôzne

-Starostka predniesla Žiadosť o odkúpenie  pozemku ktorú predložil  pán Matúš Fašanga a manželka 
Sandra Fašangová,  Uňatín č.63 . jedná sa o parcelu č. 1696/1 o výmere 1977m2,

Poslanci OZ nesúhlasili s odpredajom pozemku. Po rozprave sa dohodli na prenájme pozemku 

Uznesenie č. 47/2024

 Obecné zastupiteľstvo v obci Uňatín nesúhlasí   s odpredajom pozemku parcela č. 1696/1 o výmere 
1977m2

Počet prítomných 5  Za : 4 Proti : Zdržal sa : 1  Nehlasoval : 0  Návrh bol schválený

-Telovýchovná jednota Družstevník Bzovík  žiada o sponzorský príspevok na športovú činnosť 
a zveľadenie klubu, výrobu reklamných predmetov. 

Uznesenie č. 48/2024

 -Obecné zastupiteľstvo v obci Uňatín s ch v a ľ u j e  finančný príspevok pre Telovýchovnú jednotu 
Družstevník Bzovík  vo výške 50€.

Počet prítomných 5  Za : 4 Proti : Zdržal sa : 1  Nehlasoval : 0  Návrh bol schválený

Poslanci OZ  hovorili o finančnom príspevku na projekt „ Večera u Slováka „ . Tento projekt realizuje 
náš  miestny pán farár ThLic. Vladimír Slovák. 

Uznesenie č. 49/2024

Obecné zastupiteľstvo v obci Uňatín  s ch v a ľ u j e  finančný príspevok pre projekt Večera u Slováka   
vo výške 300€.

Počet prítomných 5  Za : 4 Proti : 1  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0  Návrh bol schválený

-Hospodárka obce pani Stanková Martina  predložila poslancom OZ rozpočtové opatrenie  č. 2/2024.

Uznesenie č. 50/2024

Obecné zastupiteľstvo v obci Uňatín  s ch v a ľ u j e   rozpočtové opatrenie č. 2/2024

Počet prítomných 5  Za : 4 Proti : Zdržal sa : 1  Nehlasoval : 0  Návrh bol schválený

Kontrolórka  obce  Ing.  Behanovská  hovorila,   aby  obec  vyzvala  neplatičov,  upozornila  že   končí 
platnosť 
Komunitného plánu obce Uňatín.
Do  rúk  starostky  obce  odovzdala  list  vo  svojom  mene  –  Vec:  Opakujúce  sa  znečistenie  vody 
v obecnom vodovode. Starostka list prečítala poslancom OZ. Vysvetlila, že problém sa riešil hneď po 
oznámení  poruchy pánom Behanovským. Pán Behanovský však nedovolil vodohospodárovi urobiť 
potrebné opatrenie na odstránenie poruchy.  Z toho dôvodu sme neprišli na príčinu poruchy.
 
Starostka informovala
-Výstavba  chodníka bola ukončená , teraz sa pripravujú potrebné podklady ku kolaudácii uvedenej 
stavby.  Brigádnicky sa  vykonala  úprava terénu okolo obecného úradu ,  je  potrebné ešte  vysadiť  
okrasné rastliny



-Dom smútku .  Boli osadené nové plastové okná aj dvere,  vykonané maliarske práce v interiéri , 
oprava  elektroinštalácie,  položená  dlažba  v miestnosti,  opravené  stoličky-  silikónové  štuple, 
vymenené odkvapové žľaby,
- V obci v parku  boli opravené tri lavičky,   ďalšie 2 lavičky boli opravené pri kaplnke.

-Odkúpenie  nehnuteľnosti 
 Obec Uňatín má záujem o odkúpenie  pozemkov  parcelné č. 549 a 550 KN-E,  katastrálne územie 
Uňatín,  ktoré obec v roku 2021 predala za účelom výstavky rodinného domu. Nakoľko podmienka 
výstavby rodinného domu nebola splnená, obec požiadala vlastníka o vrátenie  nehnuteľnosti. Pre 
pokračovanie konania vo veci odkúpenia pozemkov je potrebné schváliť zámer odkúpenia pozemkov. 
Následne  obecné  zastupiteľstvo  rozhodne  o odkúpení  pozemkov.  Po  rozprave  poslanci  prijali 
nasledovné uznesenie.

 Uznesenie č.51/2024

Obecné zastupiteľstvo v obci Uňatín schvaľuje  zámer odkúpenia pozemkov :

a) K-E parcelné číslo 549 – TTP o výmere  2457m2  v katastrálnom území obce Uňatín, 
evidované Okresným úradom Krupina, katastrálny odbor na LV  632

b) K-E parcelné číslo 550 – orná pôda  o výmere  1689 m2 v katastrálnom území obce Uňatín, 
evidované Okresným úradom Krupina, katastrálny odbor na LV 632

Počet prítomných 5  Za : 5 Proti : Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0  Program OZ bol schválený

5. Ukončenie
 Po  vyčerpaní  všetkých  bodov  programu,  starostka  obce  poďakovala  prítomným  a  ukončila 
zasadnutie  OZ Uňatín.

 Prílohy číslo: 
1. Pozvánka OZ 
3. Správa Hlavnej kontrolórky 

     Anna Babiaková
                                Starostka obce Uňatín  

                              V Uňatíne , 10.10.2024
 

Overovatelia  Dátum Podpis 
I. overovateľ Mgr. Lucia Balková 10.10.2024  

II. overovateľ Miroslav Balko 10.10.2024  
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